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Upravno vijeće  
Kino Edison, multimedijski centar za kulturno – turističke sadržaje 
  

   
   

Z A P I S N I K 
 
Sa 26. sjednice Upravnog vijeća ustanove „Kino Edison, multimedijski centar za kulturno – turističke 
sadržaje“, održane dana 4. prosinca 2024. godine, s početkom u 10,00 sati u ustanovi „Kino Edison, 
multimedijski centar za kulturno–turističke sadržaje“ Šetalište dr. Franje Tuđmana 13. 

 
PRISUTNI ČLANOVI VIJEĆA:  Ida Galović 
                                                          Sanja Zanki Pejić 
 
OPRAVDANO ODSUTNI:  Lana Dojčinović  Matovina 
 
OSTALI PRISUTNI: Ivan Gojmerac, ravnatelj Ustanove 
                                     Danijela Družak Rade 
 
 
 
Predsjednica Upravnog vijeća, Ida Galović, otvorila je sjednicu i na početku sve lijepo pozdravila. 
Nakon konstatiranog kvorum, kako bi donesene odluke bile pravovaljane, predsjednica je za današnju 
sjednicu Upravnog vijeća predložila sljedeći 
 
 
DNEVNI RED: 
 
1. Usvajanje zapisnika sa 25. sjednice Upravnog vijeća 
2. Izvještaj ravnatelja 
3. Usvajanje Prijedloga rebalansa III proračuna 
4. Usvajanje Nacrta plana i programa rada za 2025. godinu 
5. Promjena Cjenika 
6. Razno  
    
Predloženi dnevni red jednoglasno je usvojen. 
 
 
Ad 1. Usvajanje zapisnika sa 25. sjednice Upravnog vijeća 
 
Zapisnik sa 25. sjednice Upravnog vijeća ranije je dostavljen članicama Upravnog vijeća uz poziv za 
ovu sjednicu, te je isti bez prethodne rasprave jednoglasno usvojen. 
 
 
Ad 2. Izvještaj ravnatelja  
 
Ravnatelj je u svom izvješću o događanjima u ustanovi „Kino Edison, multimedijski centar za 
kulturno – turističke sadržaje“ članice Upravnog vijeća upoznao sa aktivnostima iz mjeseca studenog. 
U okviru ciklusa svjetskog filma i kulture u ustanovi „Kino Edison“ u studenom održan je ciklus 
nordijskog filma i kulture u kojem su se predstavile četiri zemlje sa sjevera Europe, i to Danska, 
Finska, Norveška i Švedska. Samo otvorenje ciklusa bilo je vrlo posjećeno, a prisustvovali su mu i tri 



zaposlenika i jedna zamjenica veleposlanika zemalja koje su sudjelovale u ovom ciklusu. Završetkom 
ciklusa nordijskog filma završen je ciklus svjetskog filma i kulture koji se tijekom ove godine 
održavao u Ustanovi. Studeni je bio najposjećeniji mjesec u ovoj godini. 
U međuvremenu počele su i pripreme za advent, pa je i program ustanove „Kino Edison“ u prosincu 
prilagođen adventskom razdoblju. ustanova „Kino Edison, multimedijski centar za kulturno – 
turističke sadržaje“ u ovom razdoblju krenula je i sa pripremama za sljedeću godinu. 
 
 
Ad 3. Usvajanje Prijedloga rebalansa III proračuna  
 
Izvjestitelj ove točke dnevnog reda bio je ravnatelj ustanove „Kino Edison, multimedijski centar za 
kulturno–turističke sadržaje“. Tabelarni prikaz Prijedloga rebalansa III proračuna ustanove „Kino 
Edison“, članicama Upravnog vijeća dostavljen je uz poziv za ovu sjednicu. Na samoj sjednici 
ravnatelj je ukratko osvrnuo na pojedine stavke Prijedloga rebalansa III proračuna, pa je tako naveo 
kako su povećani prihodi iz državnog proračuna za 4.000,00 eura (Pomoć iz državnog proračuna), te 
su ta sredstva raspodijeljena su unutar same pozicije. Rashodi su povećani za navedeni iznos od 
4.000,00 eura, promijenjen je iznos rashoda za materijal i energiju, rashoda za usluge i ostalih 
nespomenutih rashoda poslovanja. 
Vlastiti prihodi ustanove „Kino Edison, multimedijski centar za kulturno–turističke sadržaje“ u 
Prijedlogu rebalansa III proračuna sada iznose 254.129 eura dok rashodi iznose 735.129,00 eura. 
 
Upravno vijeće jednoglasno je usvojilo Prijedlog rebalansa III proračuna ustanove „Kino Edison, 
multimedijski centar za kulturno–turističke sadržaje“. 
 
 
Ad 4. Usvajanje Nacrta plana i programa rada za 2025. godinu  
 
Ravnatelj ustanove „Kino Edison“ bio je izvjestitelj ove točke dnevnog reda. Nacrt Plana i programa 
rada za 2025. godinu ustanove Kino Edison, multimedijski centar za kulturno-turističke sadržaje 
Upravnom vijeću dostavljen je u materijalima za ovu sjednicu Upravnog vijeća. Predsjednica 
Upravnog vijeća navela je kako iz dostavljenog Nacrta Plana i programa rada za 2025. godinu 
proizlazi kako će sljedeća godina biti vrlo dinamična, zanimljiva i prepuna raznih događanja, te kako 
joj se posebno zanimljivim čini održavanje  manifestacije Porin.  
Zamjenica predsjednice, Sanja Zanki Pejić vezano za Nacrta Plana i programa rada za 2025. Godinu 
istaknula je kako je mišljenja da se iz istoga možda ne vidi dovoljno koliko se puno radi i koji je 
doprinos Ustanove kade sudjeluje u raznim suorganizacijama. S obzirom na navedeno ravnatelj je 
pojasnio kako se u planu i programu rada prikazuju aktivnosti koje su direktan trošak Grada Karlovca, 
U izvješću o radu bit će vidljive sve te aktivnosti u kojima je sudjelovala ustanove Kino Edison, 
multimedijski centar za kulturno-turističke sadržaje. 
 
Upravno vijeće jednoglasno je usvojilo Nacrta plana i programa rada za 2025. godinu ustanove Kino 
Edison, multimedijski centar za kulturno-turističke sadržaje. 
 
 
Ad 5. Promjena Cjenika 
 
Ravnatelj je pod ovom točkom dnevnog reda uz prethodno dostavljene izmjene cjenika ista ukratko 
objasnio. Predložene izmjene odnose se na snimanja organiziranih događaja i snimanja uz izravan 
prijenos, te na mogućnost ugovaranja korištenja prostora prema posebnim uvjetima neovisno o 
propisanim cijenama kada subjekt višekratno koristi prostor ustanove „Kina Edison“ kontinuirano 
tijekom dužeg razdoblja, 
 
Upravno vijeće jednoglasno je usvojilo predložene promjene Cjenika ustanove Kino Edison, 
multimedijski centar za kulturno-turističke sadržaje. 
 
 



Ad 6. Razno 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo tema za raspravu. 
 
 
Dovršeno u 10,35 sati. 
 
 
 
 
Tajnica Upravnog vijeća                                                                       Predsjednica Upravnog vijeća 
  Danijela Družak Rade                                                                                      Ida Galović                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         


